
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

滙港資訊榮獲恒大「君子企業大獎」 

  

香港恒生大學（恒大）商學研究所於 2022 年 6 月 28 日舉辦第十一屆「君子企業大獎」頒獎典禮，滙港資

訊很榮幸獲得「君子企業大獎（中小企獎）」，表揚我們對社會及金融科技行業卓越的貢獻。每一個獎項

都等同對我們的肯定，也證明我們在客戶服務和產品質素方面，獲得社會上廣泛認同。我們將繼續提供於

市場領先、且具有成本效益的金融技術解決方案。 

  

滙港資訊董事譚國耀、總裁何詠思、策略業務執行主管譚富耀代表本公司出席頒獎典禮並領獎。  

  

他們表示，今次獲獎肯定了滙港資訊在行業之中的超卓表現，同時表揚了我們高度參與道德活動和履行企

業社會責任，展現了高水平商業道德的一面，實踐了創新和企業社會責任的承諾；這對我們的投資者客戶

都至關重要。 

  

在商場上，一間企業若能依循儒家的道德準則（五德，包括仁、義、禮、智及信）營商，則可以被稱為

「君子企業」。我們衷心感謝恒大授予我們這個獎項，也感謝客戶一直以來的支持，以及我們整個團隊的

努力。 

  

我們將繼續貢獻社會及業界，在營商的同時，以身作則，推廣「君子企業」的精神，包括提供行業領先、

更新、關於現代企業社會責任的培訓，反映滙港資訊十分重視客戶的體驗和滿意度。 

  

https://apc01.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Ft.rimanggis.com%2Factivities_web%2Ftrack%2Femail%2Fclick%3Fmsgid%3D91f2ea6c-5f7f-4dfc-88b7-486930f2a18c%26linkid%3D5a82a651c16f4b3c23060f82&data=05%7C01%7Cjennifer.jor%40infocast.com.hk%7C50caf64d6478438aef1008da6541dfdf%7C10a93c8be1b3466187deeb8d3b578a9a%7C0%7C0%7C637933630871553213%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=vvx7JoX0SOu2td%2FW0mRh2UrCG5cKfYwhcTcUh63cJXc%3D&reserved=0


客戶的反饋驅使我們進步，也成為我們引以為傲的一環。 我們為客戶提供全面的產品及配套組合， 支援

不同業務需求。 

  

同時，我們亦不斷引入最新的技術和解決方案，提供最優質支援服務，為客戶度身訂造交易解決方案，實

現他們的業務目標。 

  
 

 
  
 
Infocast wins the HSUHK “Junzi Corporation Award 2022” 
  
On 28th June 2022, Infocast was awarded the “Junzi Corporation Award 2022” by Hang Seng University of Hong Kong 
(HSUHK). We are honoured to receive this outstanding industry award, and shall continue to deliver market-leading and 
cost-effective financial technology solutions in 2022 and beyond.  
  
Mr. Robert Tam, Infocast’s Director, Ms. Cecily Ho, Infocast’s President, and Mr. Steven Tam, Infocast’s Strategy Officer 
(Business Development), attended the ceremony and received the award on behalf of the company. 
  
In acceptance, they remarked that the award reflected Infocast’s 25-plus years of commitment to leading business 
practices, innovation and corporate social responsibility. Ethics, trust service and quality are critical to us as well as our 
institutional and investor clients. 
  
This year, Infocast was recognized in promoting “Junzi’s Five Virtues” based on Confucianism: Benevolence, Rightness, 
Propriety, Wisdom and Trustworthiness. 
  
Infocast has committed itself to serving the financial community and promoting insights to corporate best practices, 
including providing industry-leading updates and training on modern CSR initiatives. For example, Infocast’s emphasis 
on innovation and customer-satisfaction is of paramount importance to many clients.  
  
We are proud to be driven by our clients’ needs and valued feedback. We provide flexible and comprehensive all-in-one 
products and services, supporting their unique business needs. 
  
At the same time, we continue to develop the latest trading solutions and applications, providing the best support 
services and tailor-made Fin-Tech products for our clients to achieve their business goals. 

 


